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Vragen aan B en W over beëindiging onrechtmatig wonen op 
recreatieparken 
 
De aanpak van onrechtmatige bewoning van recreatie woningen is al jarenlang een 
heikel punt  in Aa en Hunze. De afgelopen dagen was dit volop in het nieuws. 
Beleidslijn is dat onrechtmatige bewoning van recreatiewoningen moet worden 
beëindigd. Brandveiligheid is daarbij een belangrijk aspect en heeft daarbij de 
hoogste prioriteit.   
In het Programma vergunningverlening, toezicht en handhaving 2017  (VTH 
programma) staat heel kernachtig omschreven: 
"Bij deze inhaalslag zal ook tegen illegale bewoning worden opgetreden, indien dat 
noodzakelijk is om de brandveiligheid te verhogen. Bij de aanpak van permanente 
bewoning is uitgangspunt een behulpzame (zachte) aanpak tot beëindiging van 
overtredingen te komen".  
 
Op recreatiepark Anloo is een begin gemaakt met deze gemeentebrede handhaving. 
 
Uit krantenberichten hebben wij vernomen dat de Rechtbank in haar uitspraak   7  
verzoekers heeft gelast,  permanente bewoning van recreatieverblijven op camping 
Anloo te staken en gestaakt te houden. 
SP statenlid Co Vester  heeft hierover recentelijk een mail gestuurd naar alle 
raadsleden van Aa en Hunze. 
Hij wijst daarin op de sociaal/emotionele aspecten en bepleit om de zaak nog eens 
opnieuw  tegen het licht te houden.  
Enkele fracties hebben vandaag (2 augustus) via de media een eerste reactie 
gegeven. 
 
Het was destijds op instigatie van de PvdA dat bij deze gevoelige zaak een 
behulpzame (zachte) aanpak als randvoorwaarde is gesteld.  
Het ons niet duidelijk of die lijn in dit geval is gehanteerd. 
Enerzijds vernemen we vandaag via de media  dat de bewoners genoeg kansen 
hebben gehad, dat meerdere malen hulp is geboden, dat daarvan geen gebruik is 
gemaakt en dat ook de komende tijd nog steeds hulp wordt geboden (uitspraken 
wethouder Lambert). Anderszijds bereiken ons berichten dat de gemeente in de 
communicatie op verschillende punten tekort is geschoten (in de sfeer van: niet  
teruggebeld, niets meer van zich laten horen e.d.) 
 
Wij vinden het ontzettend  belangrijk dat  deze mensen - ruim 30 bewoners met een 
gemiddelde leeftijd van 67 jaar -  in een sociaal/emotioneel  beladen situatie als 
deze, optimaal worden begeleid.   



Het is een drastische  ingreep in hun privé situatie en vaak gaat het , zoals ook nu, 
om hele schrijnende situaties. Met elkaar moeten we er alles aan doen om te 
voorkomen dat mensen hierdoor diep in de problemen komen.  
 
 
  
"Anloo" maakt deel uit van een breed opgezette handhavingsactie, die de komende 
jaren ook elders in de gemeente een vervolg krijgt.  
Vanuit onze controlerende rol als raad willen wij volledig op de hoogte zijn van het 
sociaal beleid dat uw college hierbij voert. 
 
 
Vragen:  
 
 
1.  Bent u op de hoogte van de achtergronden, zoals leeftijd, gezondheid en  
     financiële positie van de betreffende mensen in Anloo en van de sociaal/ 
     emotionele beleving van deze mensen ?  
 
2.  Is het u bekend dat  deze mensen teleurgesteld zijn in de wijze waarop hulp is  
     geboden en de wijze waarop is gecommuniceerd ?  
 
3.  Bent u bereid om (opnieuw) contact op te nemen met betrokkenen om  
     in goede harmonie tot vervolgafspraken  te komen ? 
 
4.  Op welke wijze hebt u t.a.v. de bewoners van dit recreatieterrrein  invulling      
     gegeven aan het uitgangspunt behulpzame aanpak ? 
 
5.  Bent u bereid om ons nu, maar ook in het verdere verloop van de  gemeente- 
     brede aanpak, te informeren over de ontwikkelingen, inclusief de manier van  
     communiceren met de mensen en over de uitkomsten daarvan. Zo ja, op  
     welke wijze en met welke frequentie gaat u die terugrapportage verzorgen. 
 
 
Namens de fractie van de PvdA Aa en Hunze 
Rolde,  3 augustus 2017 
Henk Santes 
 
 
 
 


